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Nr OR-BR.0002.41.2018 

PROTOKOL Nr XLI/20t8 

z czterdziestej pierwszej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 29 marca 2018 r. w godzinach 15,00 -17,30 

w Urz\!dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj\!te na sesji: 

1. Uchwala Nr 2851XLI/2018 w sprawJe zmIan uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2018 rok. 

2. Uchwala Nr 2861XLI/2018 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Uchwala Nr 2871XLI/2018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatk6w zwi!\Zanych z udost,<pnieruem danych 
przestrzennych zgromadzonych w rejestrze publicznym 

4. Uchwala Nr 288IXLII2018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Myszkowskiego na realizacj,< zadania z zakresu ustawy 0 wychowaniu w trzezwosci 
i przeciwdzialaniu alkoholizmowi w postaci wykonywarua zadail izby wytrzetwien. 

S. Uchwala Nr 2891XLI/2018 w sprawie podzialu Gminy i Miasta Kozieglowy na okr,<gi 
wyborcze w wyborach do Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. 

6. Uchwala Nr 290/XLI12018 w sprawie przyj,<cia programu opieki nad zwierz,<tami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz&.t na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2018 rok. 

7. Uchwala Nr 291IXLII2018 w sprawie wyraZerua zgody na zawarcie porozumienia 
mi,<dzygminnego pomi,<dzy Gmin&.i Miastem Kozieglowy a Gmin&. Chorz6w. 

Uchwaly stano wi&. zal&.czniki nr I - 7 do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji: 15 (pelny sklad Rady Gminy i Miasta). 

Obradom sesji przewodniczyla PrzewodnicZl\.ca Rady Gminy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 
Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

Miasta Kozieglowy 

Przedstawiciele Policji: Komendant Powiatowy Pan Jacek Kurdybelski, Komendant 

Komisariatu Policji w Kozieglowach Pan Krzysztof Macherzynski , 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl,<czka 
Zast,<pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 



Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan Krzysztof B!\k 

2 

Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka IGys 

Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Radca prawny Urz~du GiM Kozieglowy Pani Aneta Sosnowka 
Kierownicy referatow Urz~du GiM Kozieglowy 

Przewodnicz1\.cy Samorz1\.du Mieszkailcow Kozieglow i Rosochacza oraz soltysi 

Porzadek obrad Sesji : 

1. Otwarcie se~ji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji . 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 
4. lnformacja 0 stanie bezpieczenstwa , porz1\.dku publicznego i przeciwpoZarowego na 

terenie Gminy i Miasta Kozieglowy w 2017 roku. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w bud:i:ecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2018 r. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej . 
7. Podj~cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatkow zwi'lZanych z udost~nieniem danych 
przestrzennych zgromadzonych w rejestrze publicznym. 

8. Podjt<cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Myszkowskiego na realizacj~ zadania z zakresu ustawy 0 wychowaniu w trzezwosci 
i przeciwdzialaniu alkoholizmowi w postaci wykonywania zadail izby wytrzezwien. 

9. Podj~cie uchwaly w sprawie podzialu Gminy i Miasta Kozieglowy na okr~gi 

wyborcze w wyborach do Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. 
10. Podj~cie uchwaly w sprawie przyj~cia programu opieki nad zwierz~tami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz1\.t na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy na 
2018 rok. 

11. Podj~cie uchwaly w sprawie wyra:i:enia zgody na zawarcie porozumienia 
mi~dzygminnego pomi~dzy Gmin1\. i Miastem Kozieglowy a Gmin1\. Chorzow. 

12. Sprawozdanie z realizacji zadail z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok. 
13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Kozieglowy 
za 2017 rok. 

14. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym . 

15.lnformacja Przewodnicz1\.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 
w okresie mi,<dzysesyjnym. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski. 
18. Zakonczenie obrad 41 Sesji. 

Porz1\.dek obrad stanowi zal1\.cznik nr 8 do protokolu. 
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Przebieg obrad: 

Ad.pkt1 

Przewodnicz'tca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Ko!odziejczyk dokona!a otwarcia 
sesji, powita!a przybylych na sesjc; radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych 
Stwierdzi!a, ze sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i so!tysow i stanowi'tzal'tczniki nr 9,10 do protoko!u. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz'tca Rady Pani Joanna Ko!odziejczyk poinformowa!a, ze protok6! 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urzc;dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mia! 
mozliwosc zapoznania siC; z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z czterdziestej sesji, 
kt6ra odbyla siC; w dniu 22.02.2018 r. 
Protok61 z poprzedniej Sesji przyjc;ty zostal przyjC;ty 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjc; Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 

l.Pani Jadwiga Balinska 
2.Pani Elzbieta Jarecka 
3.Pan Andrzej Sz6stak 

Ad. pkt 4 

Przystc;puj'tc do realizacji kolejnego punktu porz'tdku obrad, kt6rym byla infonnacja 
o stanie bezpieczenstwa i porz'tdku publicznego na lerenie Gminy i Miasta Kozieg!owy 
w 2017 roku, PrzewodnicZ<tca Rady poprosila przedstawiciela policji , a nastl;pnie 
przedstawiciela ochotniczej strazy pozarnej 0 przedstawienie stosownych informacji. 

Komendant Komisariatu Policji w Kozieg!owach przedstawil infonnacjc; 0 stanie 
bezpieczenstwa i porz'tdku publicznego na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy w 2017 roku. 
Poinformowal, ze wczesniej na rc;ce Pani Przewodnicz'tcej Rady i Pana Bunnistrza przeslane 
zostalo obszeme sprawozdanie , wyeksponowal wic;c najwamiejsze problemy ( infonnacja 
stanowi zal'tcznik nr II do protokolu). Podkrdlil, ze na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 
problemy generuje droga krajowa DK-I, gdzie wystI;Puj't liczne zagrozenia w zakresie 
wypadk6w drogowych, r6wniez z udzialem pieszych ( 37 wypadk6w, w kt6rych zginc;lo 
50s6b). 

Przewodnicz'tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podzil;kowala funkcjonariuszom Policji 
za przybycie i przedstawienie informacji 0 stanie bezpieczenstwa w minionym roku. 
Podkreslila, ze wysoko ocenia pracl; Komisariatu Policji w Kozieg!owach i Komendy 
Powiatowej Policji w Myszkowie. Dzia!alnosc jest widoczna, zwic;ksza sil; wykrywalnosc 
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przestl<pstw, a mieszkancy mog<\. czue sil< bezpieczniej. lednakZe zdarzaj<\. sil< r6wniez 
wpadki. Ostatnio w Kozieglowach przy stacji paliw "Alf" mial miejsce smiertelny wypadek 
z udzialem pieszego i konieczne bylo zorganizowanie objazdu. Policjanci z drog6wki 
w Myszkowie obsluguj<\.cy wypadek powinni by Ii skierowae ruch przez drogl< powiatow<\. 
Winowno-Cynk6w, a nie przez drogl< w Markowicach w stronl< Cynkowa , kt6ra nie byla 
przystosowana do tak duzego tonaw i ulegla przez to calkowitemu zniszczeniu. Koszt 
wykonania tej drogi to kwota okolo 4 min zl, a Gmina nie posiada takich srodk6w. W tej 

sytuacji nalezy pom6c Gminie w pozyskaniu srodk6w na odbudowl< zniszczonej drogi. 
Nadmienila, ze podobna sytuacja miala miejsce juz wczeSniej w Koziegl6wkach, gdzie 
zniszczono drogl<. Zaakcentowala , ze taka sytuacja nie moze sil<juz zdarzyc . 

Komendant Powiatowy Policji wyjasnil, ze wypadek mial miejsce w godzinach nocnych, 

CZl<SC policjant6w zostala wezwana do zdarzenia z domu. Objazd zostal zorganizowany przez 
drogl< powiatow<\. Cynk6w-Winowno. Ruchem kierowali strazacy, bo policjanci mieli do 
wykonania inne czynnosci przy wypadku. Gdyby objazd odbywal sil< tak, jak byl 
zaplanowany nie doszloby do zniszczenia drogi. Na drogl< w Markowicach zjechaly TIR-y 
i doszlo do uszkodzenia drogi . Prowadzone jest w tej sprawie post'<Powanie, ale bl<dzie 
problem, poniewaz nie bylo oznakowania dotycz<\.cego ograniczenia tonaW. Na przyszlosc 
bl<d<\. oczekiwac pomocy od stra:zak6w OSP , by czuwali nad objazdem na calej dlugosci. 

Pani Przewodnicz<\.ca Rady podkreslila, ze taka sytuacja nie moze juz miee miejsca, 
bo konsekwencje zdarzenia dla budzetu Gminy s<\. ogromne. Poprosila, aby policjanci 
zwr6cili uwagl< na niebezpieczne miejsce przy "Wiejskiej Chacie" w Kozieglowach . Przy 
skrzyzowaniu CZl<sto stoj<\. samochody uniemozliwiaj<\.c przejazd od strony Wojslawic. 
Ponadto pomimo zakazu skrl<tu w prawo z DK-I przed restauracj<\, kierowcy nie stosuj<\. sil< 

do znaku i pomimo zakazu skrl<caj <\. w prawo . 

Mieszkaniec Koziegl6w poinformowal, ze ulic<\. Woi,nick<\.jezdz<\. samochody z bardzo duz<\. 
prl<dkosci<\.. Proponowal, by Policja chociaZ czasami dokonywala pomiaru prl<dkosci, bo jest 

bardzo niebezpiecznie. 

Soltys Oczka poinformowal, ze co roku wiosn<\. zglasza potrzebl< kontroli w Oczku, poniewaz 
klady jezdz<\.ce z duz<\. prl<dkosci<\. stwarzaj<\. zagrozenie na drodze. Potem zjezdzaj<\. do lasu 
i niszcz<\. podloze roslinne. Policja powinna tam czasem przyjechac. 

Komendant Powiatowy wyjasnil, ze sprawdzi czy jest mozliwosc ustawienia radiowozu na 
ul. Wozruckiej w Kozieglowach. lesli bl<d<\. warunki bl<dzie tam kontrola prl<dkosci. lezeli 
jednak nie bl<dzie to mozliwe , w6wczas przyjedzie wideo radar z Gliwic. Zapewnil, 
ze kontrola prl<dkosci na ulicy Woi,nickiej bl<dzie dokonywana. Odnosnie sytuacji w Oczku 

wyjasnil ze jezeli klady bl<d<\. jei,dzily drog<\. nalezy to niezwlocznie zglosie , w6wczas 
przyjedzie patrol Policji. 

Radny Pan Marian Szmukier poinformowal, ze przy ul. Womickiej s<\. nieruchomosci, przy 
kt6rych moze zatrzymac sil< radiow6z z radarem. 
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Burmistrz Pan Jacek Sl~czka podkreslil, ze z przedstawionej in fonnacji wynika, ze powiat 
myszkowski jest powiatem bezpiecznym. Zauwazamy jednak inne elementy, na kt6re 
wszyscy powinnismy zwr6cic uwag~ , zwlaszcza jezeli chodzi 0 bezpieczenstwo na DK-l 
(bezpieczne skrzyzowania przeJscla dla pieszych). Wsp61nie nalezy zabiegac, 
by dopracowac projekty i doprowadzic do ich realizacji, by stan bezpieczenstwa na tej drodze 
ulegl poprawie. Przekraczanie pr~dkosci przez kierowc6w to nie tylko problem 
ul. Woinickiej w Kozieglowach, ale rowniez i wielu innych miejscowosci. Prosil, by znaleic 
bezpieczne miejsce kontroli na ul. Woinickiej. Podzi~kowal za monitorowanie 
ul. Warszawskiej w Kozieglowach. Zaakcentowal, ze dziala1nosc Policji widoczna jest 
r6wniez w innych kategoriach , a mi~dzy innymi interwencje w srodowisku i odizolowanie 
sprawc6w od ofiar przernocy domowej . Zdarza si~, ze dzieci zabrane s<\. w szybkim trybie 
od rodzic6w i umieszczane w osrodkach tymczasowych. Apelowal, by tego typu sytuacje 
prewencYJme zglaszac wczesniej, jesli zachodz<\. obawy przemocy lub innych problem6w 
w rodzinie. 

Nawi<\.zuj<\.c do wypadku na DK-l, przy stacji paliw "Alf' podkreS1il, ze wsp61nie zarz<\.dcy 
dr6g powinni ustalic list~ drog, kt6re mog<\. bye altematyw<\. do objazd6w. Zniszczona droga 
musi byc odremontowana, poniewaZ wa:i:na jest dla co najmniej kilku miejscowosci. Nalezy 
czynic starania, by w przyszlosci wyeliminowac tego typu sytuacje. 

Burrnistrz Pan Jacek Sl~czka podzi~kowal funkcjonariuszom Policji za przybycie 
i przedstawienie informacji 0 stanie bezpieczenstwa publicznego. W imieniu lokalnej 
spolecznosci podzi~kowal za mijaj<\.cy rok pracy na rzecz bezpieczenstwa publicznego 
naszych mieszkailc6w. 

PaniPrzewodnicz<\.ca Rady oglosila 10 minutow<\. przerw~ w obradach. 

Po przerwie Kornendant Zarz<\.du M-G Zwi<\.Zku OSP RP w Kozieglowach Pan Antoni 
Luszczyk poinformowal, ze na terenie Grniny i Miasta Kozieglowy dziala 20 jednostek OSP, 
w tym 3 jednostki: Kozieglowy , Markowice i Lgota G6ma nale4 do Krajowego Systernu 
Ratowniczo-Gasniczego. przedstawil nast~pnie infonnacj~ 0 wyjazdach do akcji przez 
poszczegolne jednostki OSP oraz dotycz<\.c<\. wydatk6w z budzetu poniesionych na gotowosc 
bojow<\. w 2017 roku. W sumie w roku 2017 wydatki dla jednostek OSP wyniosly kwot~ 
521.700 zl (informacje stanowi<\.zal<\.cznik nr 12 do protokolu). 
Pan Antoni Luszczyk poinfonnowal, ze jednostki OSP uczestnicz<\. r6wniez w zawodach 
pozarniczych. W roku ubieglym zaj~ly pierwsze miejsce we wszystkich kategoriach. 

Burmistrz Pan Jacek SI~czka podzi~kowal za zlozenie sprawozdania rzeczowego 
i finansowego . Podkreslil, ze bez jednostek OSP dzialalnosc Pailstwowej Strazy POZarnej 
bylaby niepelna i ograniczona. Na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy rna my 20 jednostek 
OSP, w tym trzy jednostki b~d<\.ce w Krajowym Systemie Ratowniczo-Gasniczyrn 
( od nowego roku Lgota G6rna). Bez wzgl~du na ilose wyjazd6w do akcji , gotowosc bojowa 
w jednostkach OSP musi byc utrzymywana. 
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Podkreslil, ze z kazdym rokiem zmienia sil( stan wyposaZenia i stan budynk6w remiz na 
terenie Gminy i Miasta Kozieglowy , gdzie skupia sil( zycie miejscowego spoleczenstwa . 
Wil(kszosc remiz zmienia sil( dzil(ki aktywnosci strazak6w, za co podzil(kowal . Podzil(kowal 
straZakom-ochotnikom za utrzymanie gotowosci bojowej oraz za przedsic::wzic::cia , kt6re 
realizuj1t i roll( jak1t pelni1t w swoich spolecznosciach. 

Ad. pkt 5 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2018 (zal1tcznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala 285IXLIJ2018 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta Kozieglowy 
na 2018 rok zostala przyjc::ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pani Elzbieta Jarecka przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmlan 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej (zal1tcznik nr 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do proj ektu uchwaly . 

Uchwala Nr 286IXLII2018 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 

przyjc::ta 15 glosarni "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatk6w zwi<\Zanych 
z udost«pnieniem danych przestrzennych zgromadzonych w rejestrze publicznym (zal1tcznik 
nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 287IXLII2018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatk6w zwi<\Zanych z udostc::pnieniem danych 
przestrzennyeh zgromadzonyeh w rejestrze puhlieznym zostala przyjc::ta 15 giosarni ,,za" 
Gednoglosnie ). 

Ad. pkt 8 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomoey 
finansowej dla Powiatu Myszkowskiego na realizaejl( zadania z zakresu ustawy 
o wychowaniu w trzezwosci i przeciwdziaianiu alkoholizmowi w postaci wykonywania 
zadan izby wytrzeZwien (zai1tcznik nr 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 288 !XLI/2018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Myszkowskiego na realizacjl< zadania z zakresu ustawy 0 wychowaniu w trzezwosci 
i przeciwdzia!aniu alkoholizrnowi w postaci wykonywania zadail izby wytrzezwien zostala 
przyjl<ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt9 

Pani Elzbieta larecka przedstawila projekt uchwaly w sprawie podzialu Gminy 
i Miasta Kozieglowy na okrl<gi wyborcze w wyborach do Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
( zahtcznik ill 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 289/XLI/2018 w sprawie podziaiu Gminy i Miasta Kozieglowy na okrl<gi 
wyborcze w wyborach do Rady Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyjl<ta 15 glosami 
"za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 10 

Pan Andrzej Szostak przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyjl<cia programu 
opieki nad zwierzl<tami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzl\t na terenie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na 2018 rok ( zall\cznik nr 18 do protokoiu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 290!XLII2018 w sprawie przyjl<cia programu opieki nad zwierzl<tami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzl\t na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 
na 2018 rok zostala przyjl<ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 11 

Pan Andrzej Szostak przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na 
zawarcie porozumienia mil<dzygminnego pomil<dzy Gminl\ i Miastem Kozieglowy a Gminl\ 
Chorz6w ( zahtcznik ill 19 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 291!XLII2018 w sprawie wyrazenia zgody na zawarcle porozumienia 
mi«dzygminnego pomil<dzy Gminl\ i Miastem Kozieglowy a Gminl\ Chorzow zosta!a przyj«ta 
15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 12 

Przewodniczl\ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowa!a, ze sprawozdanie 
z realizacji zadan z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok omawiane bylo na wspolnym 
posiedzeniu komisji (zall\cznik nr 20 do protokoiu). 
Zapytala czy radni majl\ uwagi do przedstawionego sprawozdania. 
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Radni nie zglaszali uwag. 

Sprawozdanie z realizacji programu wsp61pracy z organizacjami pozarzftdowymi za 2017 rok 
zostalo przyj~te jednoglosnie. 

Ad. pkt 13 

Przewodnicz1\cca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze sprawozdanie 
z realizacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
przemocy za 2017 rok omawiane bylo na wsp61nym posiedzeniu komisji (zal1\ccznik nr 21 
do protokolu). 
Zapytala czy radni maj1\c uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 

Sprawozdanie z realizacji programu wsp61pracy z organizacjami pozarzftdowymi za 2017 rok 
zostalo przyjC(te jednoglosnie. 

Ad. pkt 14 

Burmistrz GiM Pan Jacek SIC(czka podziC(kowal Radzie za podjC(te w dniu dzisiejszym 
uchwaly. Nast~pnie przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie miC(dzysesyjnym: 
- na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy realizowane S1\c zaplanowane inwestycje . Problem 
wystftPil przy modernizacji Przedszkola w Starej Hucie , poniewaZ firma zerwala umowC( 
i opuscila plac budowy ( prawdopodobnie firma oglosila upadlose) . Czeka nas ogloszenie 

nowego przetargu , ale wczeSniej musi bye dokonana inwentaryzacja placu budowy . Jest to 

ogromny problem, poniewaZ z UrzC(dem Marszalkowskim mamy podpisanft umow~ na 
dofinansowanie inwestycji. Ponadto przedluzenie terminu wykonania inwestycji wplywa 

na termin rozpocz~cia roku szkolnego Przedszkolu. PodkreSlil, ze wyb6r wykonawcy jest 
scisle okreslony i kazdy podmiot moze skladae ofert~, a przetarg wygrywa najtailsza firma. 
Niestety p6Zniej firma taka cz~sto rna problemy z realizacjft zadania inwestycyjnego. 
W przeciwieilstwie do tej inwestycji wzorowo przebiega inna inwestycja - modernizacja 
Warsztat6w Terapii ZajC(ciowej w Wojslawicach . Trwajft tam ostatnie prace wykoilczeniowe 

i termin oddania obiektu do uZytku przy wsparciu finansowym z budzetu na wyposazenie , 
bC(dzie zachowany- tj. 1.09.br. warsztaty bC(d1\c funkcjonowaly; 
- pod pisano umowC( na budowC( Iftcznika w Zespole Szk6l w Piilczycach, wybrano inspektora 
nadzoru , przekazano plac budowy wykonawcy i prace zostaly rozpoczC(te. Wyrazil nadziejC(, 
ze Iftcznik wraz z modernizacj1\c bC(dzie udostC(pniony w ustalonym terminie; 

- Gmina przygotowuje siC( do projektu niskiej emisji . Urz1\cd Marszalkowski przedluzyl 
termin skladania wniosk6w z 26 marca br. do koilca maja br. ( solary , fotowoitaika, wymiana 
piec6w grzewczych , pompy ciepla) i termin ten bC(dzie dostC(pny. Przygotowywane jest 
studium wykonalnosci.; 

- w dniu dzisiejszym Rada Gminy i Miasta podjC(la uchwalC( w sprawie okrC(g6w wyborczych, 
do czego zobowi1\czywaly nowe przepisy prawne. Gmina, jak do tej pory, podzielona jest na 
15 jednomandatowych okrC(g6w wyborczych, a numery okrC(g6w i ich granice pozostaj1\c 
bez zmian; 
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- spotkal si~ z Dyrektorem Drog Krajowych i Autostrad Panem Taborem w temacie 
modernizacji drogi wojewodzkiej 789 przebiegajl\.cej przez teren GiM Kozieglowach oraz 
obwodnicy Kozieglow. Radni byli rowniez na spotkaniu dotyczl\.cym rozwil\.Zan problemow 
komunikacyjnych - obwodnica Kozieglowki i droga 789. Obwodnica jest wama, ale 
Spoleczny Komitet EKO GMlNA dziala na "tak" dla obwodnicy , a "nie " dla remontu drogi 
789, tymczasem droga ta jest w tragicznym stanie i wymaga pilnego rernontu. Nie rna jednak 
mozliwosci pozyskania dofinansowania na t~ drog~. Grupa inicjatywna skutecznie 
zablokowala jej remon!. Z Panem Dyrektorem Taborem omawiano rowniez temat wll\.czenia 
scieili pieszo-rowerowej w trakcie budowy obwodnicy Myszkowa; 
- w miesil\.cu marcu odbyly si~ dwie uroczystosci: w Osrodku Kultury w Kozieglowach 
odbyla si~ uroczystose Ku Pami~ci 0 iolnierzach Wykl~tych , w Sanktuarium Sw. Antoniego 
w Kozieglowkach odbyl si~ Koncert PieSni Pasyjnej . Podzi~kowal Organizatorom za 
przygotowanie wspanialego koncertu; 
- odby!y si~ konkursy na dyrektorow szko! w zwi¢u z tym, ze minf(la kadencja na ktorl\. 
zostali wybrani . Dokonano wyboru dyrektorow szkol w miejscowosciach: Lgota Goma, 
Kozieglowki i Gniazdow na okres 5 lat ( od 1.09.br.) ; 
- by! w Zabrzu, by rozeznae spraw~ mozliwosci budowy gazoci~ na terenie Gminy. Jezeli 
co najmniej cztery miejscowosci ( Lgota Goma, Kozieglowki, Gniazdow ,Cynkow) zlozl\. 
solidamie 70 deklaracji 0 podll\.czeniu do gazoci~u, jest szansa, by Zaklad Gazownictwa 
rozpocz!jl prace proj ektowe; 
- zlozono wniosek do Ministerstwa 0 wsparcie z funduszu sprawiedliwosci jednostek OSP; 
(w zwi<¢ru z Ogolnopolskim program em w ramach Funduszu Sprawiedliwosci); 
- w ramach PP J odb~dl\. si~ nabory i konkursy - 3.800 tys . zl. jest w sumie; 
- poruszyl kwesti~ uregulowania stanu prawnego budynku w Post@ie ( przy Lesniczance), 
w ktorym ChrzeScijanskie Stowarzyszenie Dobroczynne prowadzi noclegowni~ dla 
bezdomnych. Miejsce to jest bardzo wame dla wszystkich gmin w powiecie. Grunt jest 
w zarzl\.dzie lasow panstwowych; 
- w ubieglym roku zrealizowano projekt systemowy- dostawa i montaz instalacji solarnych, 
w drugim etapie naboru wykonano 500 instalacji solarnych. Firma ENERGIA nie 
funkcjonuje juz na rynku i mamy problem z utrzymaniem 5 - letniej gwarancji. Glownym 
wykonawcl\. byla firma HEW ALEX, ktora wykonuje naprawy , ale termin usuwania awarii 
moze bye nieco wydluzony; 
- bra! udzial w finalowej gali plebiscytu "Sportowiec Roku" powiatu myszkowskiego 
i zawiercianskiego. W kategorii sportowcow nagrodzonych bylo 3 kolarzy z LKS BLI;:KITNI 
Kozieglowy. Duze osi~ni~cia, jako biegacz - amator rna mieszkaniec Cynkowa; 
- w Urzc;dzie Grniny i Miasta Kozieglowy odbyl siC; kurs chemizacyjny dla rolnikow, 
zorganizowany przez Osrodek Doradztwa Rolniczego w Myszkowie; 
- w biezl\.cym miesil\.cu odbyl si~ wyjazd studyjny dla rolnikow na targi do Kielc; 

- w Ustroniu odbylo siC; wyjazdowe posiedzenie dotyczl\.ce Regionalnych Inwestycji 
Terytorialnych ( RIT). Organizowany jest projekt budowy sciezek rowerowych wzdluz linii 
kolejowych; 

- projekty i wnioski RIT - ow Cz~stochowskich zostaly przywrocone do oceny formalnej; 
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- Studium uwarunkowail i kierunkow zagospodarowania przestrzennego dla Gminy i Miasta 
Kozieglowy jest juz na finiszu, wnioski do planu zagospodarowania przestrzennego nie Sltjuz 
przyjmowane. W miesiltcu maju br. projekt studiurn b~dzie wylozony do publicznego wglltdu. 
Jak informowal wczdniej w studium nie b~dzie wrysowana wersja obwodnicy, poniewaz 
zaden z 4 przygotowanych wariantow obwodnicy nie znalazl akceptacji mieszkailcow; 
- rozpoczynajlt sil; dwie inwestycje w parafiach Kozieglowki i Kozieglowy. Slt wybrane firmy 
i inspektorzy nadzoru; 
- reprezentowal wojewodztwo slltskie na konferencji w Warszawie , na ktorej odbylo sil( 
podsumowanie dzialania Programu 500+. Pomoc ta daje pozytywny wymiar dla rodzin; 
- w ramach wymiany w Kozieglowach byli uczniowie z Rumunii , ktorzy mieszkali 
w rodzinach naszych uczni6w; 
- w Myszkowie odbyla sil( Komisja Bezpieczenstwa, w kt6rej uczestniczyli przedstawiciele 
policji, strazy, sanepidu , oraz zarzltdu drog powiatowych. Podnoszono tam mil(dzy innymi 
sprawy zwiljZane z poprawlt przejezdnosci drog i bezpieczenstwa; 
- w dniu jutrzejszym nastltPi podpisanie umowy na odbi6r odpad6w na kolejne 3 lata; 
- w zwiljZku z zamiarem opracowania dokumentacji projektowej na zadanie " Poprawa 
bezpieczenstwa ruchu drogowego na drodze krajowej nr 1 - przebudowa odcinka drogi 
Kozieglowy-Markowice", mamy do wglltdu stosowne propozycje. B«dzie to przedmiotem 
analizy przez radnych i soltysow. Pani Violetta Solarczyk zbiera wnioski i uwagi , kt6re 
zostanlt przeslane do projektantow; 
- juz rozpoczynajlt sil( przygotowania do rozpoczl(cia nowego roku szkolnego, do maja 
dyrektorzy szko! majlt przekazac arkusze organizacyjne. 
Na zakonczenie Burmistrz Pan Jacek SII(czka zloZyI wszystkim zebranym i ich rodzinom 
zyczenia na nadchodzltce swil(ta Wielkanocne. 

Ad. pkt 15 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj« 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mil(dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 221uty 2018 r. br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porZltdku obrad biezltcej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia kornisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do wiadomosci Rady wplynl(lo pismo dotyczltce przystltPienia do opracowania 
dokurnentacji projektowej na zadanie " Poprawa bezpieczenstwa ruchu drogowego na drodze 
krajowej nr 1 - przebudowa odcinka drogi Kozieglowy-Markowice". 
Do Radnych wplynl(lo zaproszenie Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Zespolu Szkol 
w Kozieglowach na przedstawienie charytatywne, kt6re odbl(dzie si« w dniu 7 kwietnia br. 
o godzinie 17,00 w Osrodku Kultury w Kozieglowach. Zaprosila wszystkich zebranych 
do udzialu. 
Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podzi~kowala wszystkim, ktorzy 
zaangaZowali sil( w organizacjl( Festiwalu Pidni Pasyjnej. Festiwal byl bardzo dobrze 
przygotowany i wyjlttkowy. 
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Radna Pani Monika Skrobarczyk podzi,<kowala za wsparcie w zorganizowaniu Festiwalu i za 
liczny udzial. 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zlozyla zebranym zyczenia na nadchodz'lce 
Swi,<ta Wielkanocne. 

Ad. pkt 16 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 17 

Wolne wnioski: 
Soltys Pan Marek Gruszka poinformowal, ze w biez'lcym miesi'lcu byl Dzieii Sohysa i z tej 
okazj i zlozyl Soltysom Zyczenia. 

Zyczenia z tej okazji zloZy!a r6wniez Pani Przewodnicz'lca Rady. 

Ad. pkt 18 

Wobec wyczerpania porz'ldku obrad Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn~a obrady czterdziestej pierwszej Sesji Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy, dzi,<kuj'lc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzia! w sesji. 

Na tym obrady czterdziestej pierwszej Sesji zakoiiczono. 

Protok6! sporZ~ila: 
U rszula Dyj. " 
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